
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 20. marts 2014

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Samrådsspørgsmål W
Ministeren bedes redegøre for, hvordan regeringen vil sikre, at der er tilstræk-
kelig med siddekapacitet i togene på de vigtigste pendlerstrækninger i myldre-
tiden i lyset af, at trafikken alene på Sjælland (uden S-banen) frem mod 2027
vil stige med knap 50 pct. jf. Trafikstyrelsens Trafikplan for den statslige jern-
bane 2012-2027, hvor der i denne prognose ikke er taget hensyn til yderligere
materielbehov som følge af Togfonden DK’s investeringer.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Pihl Lorentzen (V).

På udvalgets vegne

Benny Engelbrecht
formand
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